
Zápis z jednání Kulturní komise č. 7, ze dne 24.5.2023, začátek v 

19:15 v zasedací místnosti radnice. 

 

Přítomní členové: Miroslava Lehovcová, Daniela Tůmová, Dominika Shrbená, 

Jaroslav Vrtiška, Michaela Níčová. 

Omluveni: Václav Kotrč - nemocen, Milan Filip a Kateřina Mušková - pracovní 

zaneprázdnění. 

Dále přítomen místostarosta p. Jaroslav Lehovec. 

V průběhu jednání se připojila pí místostarostka Martina Postupová. 

 

1. Zahájení jednání panem místostarostou Lehovcem.  

2. Projednáván plán akcí: 

7.6. pořádá Sportovní komise Olympiádu ve školce - kdo může pomoci,  

přihlásili se: Lehovcová, Shrbená, Tůmová, Vrtiška, Lehovec. 

 

24.6. pořádá Sportovní komise Dětský den, připojí se Šikovné ruce s kreativní 

dílnou. 

14.7. a 17.8. Letní kino - cena za jedno promítání  ( starší český film) je 19 700,- 

cena schválena 

- na návrh pí místostarostky změníme výběr filmů - chceme oslovit teenagery - na 

Top Gun 2, Spider-man, popř. Torr - bude potřeba zjistit cenu licencí - zjistí Shrbená. 

 

13.10. Olympic Revival - nabídka dvou kapel, program do půlnoci, včetně daně, 

dopravy, zvučení - cena  55 000,- schváleno. 

září -  "Zažít město jinak"  a "Pivobraní" - na obě akce dohromady je rozpočet 

165000,-Kč, (na ZMJ není letos žádná dotace, tématem je "Hoďme ulici do gala") 

- do cca 15.6. je nutné rozhodnout, zda a jak se budou tyto akce konat, včetně 

termínů, nechceme kolidovat s Březiněfestem 2.9. 

 

Představení pro děti Rákosníček bylo přesunuto z června na podzim (od 18.9. dále 

dle dohody) škole ani školce se to nehodí do rozvrhu na konci školního roku. 

 

 



3. Zhodnocení akce Májový ples - vše proběhlo velmi dobře, pochvala pro pí 

Muškovou za zajištění občerstvení. 

 

4. Na podnět pí Níčové se opět se vracíme k vyjádření pí Níčové ohledně finančního 

ohodnocení její práce pro obec a k zápisu z minulého jednání. Viz Zápis z minulého 

zasedání komise. 

Paní místostarostka informovala o činnosti Rady a postoji Rady k činnosti komisí. 

Pan Lehovec informoval o postoji Rady k dodatečným změnám nebo rušení minulých 

zápisů z jednání komisí. 

Zápis průběžně předčítán, znovu nahlas přečten na konci jednání a podepsán všemi 

zúčastněnými. Originál psaný rukou bude archivován. 

Zapsala: Dominika Shrbená 

 


